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Dear Parents, 

 

Our teachers will be creating Shutterfly accounts for their classroom.  With this account, 

parents can stay connected with their child and see what they are doing in class.  

 

There will be photos, weekly blogs of class activities and calendar reminders.  This is a 

great opportunity for parents to get a glimpse into your child's day.  This is also a 

fantastic way for parents to get connect with other parents in the class! 

 

Please note that only members can view this site and will not be made public.  Please fill 

out the below photo permission slip to allow your child to be included in this opportunity 

to stay connected with your child, their teachers and the class!  

 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

I give permission to Victoria Children's Group and their teachers to include my child, 

_____________________________ to the class Shutterfly account.  All photos will only be 

accessed by invited members by Victoria Children's Group and their teachers.  

 

Please include the following email address(es) to the Shutterfly account: 

 

1. ______________________________    2._______________________________  

 

 

______________________________________           _______________________________ 

           Parent’s/Guardian’s Signature                                         Date 
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親愛的家長們, 

 

我們老師將在 Shutterfly 網站上分別建立班級網頁。而你們將可以通過網

頁上的內容更加了解您小孩的學習生活。 

 

我們將在網頁上上傳照片，關於班級活動的每週博客和特殊日子或活動的通

知。這會給予家長一個很好的機會去了解孩子們的每一天。同時也給了家長

們一個互相聯繫的平台。  

 

請注意，僅限會員才可以關注我們的網頁，而網頁上的內容也絕對不會對外

公開。 

因此，請填寫以下的照片使用同意書，讓您的小孩可以加入我們的網頁，也

便於您與您小孩，老師們和班級相互了解和聯繫。  

 

------------------------------------------------------------------------------ 

我允許維多利亞幼兒園和他們的老師使用我小孩, 

____________________________ 的照片和錄影在 Shutterfly 班級網頁上。           

所有照片和錄影只能對維多利亞幼兒園和他們的老師所邀請的會員開放。  

  

請把以下電子郵箱地址加入到班級網頁會員名單里： 

 

1. ____________________________________    2.____________________________________  

 

 

______________________________________            _________________________________ 

          家長/監護人簽名                               日期 
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